ENR 2.2.2 其它规定

ENR 2.2.2.1 北京管制区、北京进近管制区和天津 讲近管制区飞行规定

- 1. 区域图: 见 ENR 2.2.2.2。
- 2. 进、出北京/首都机场的飞行规定
- 3. 北京进近管制区管制规定
- 3.1 任何航空器,在任何情况下都严禁飞入北京市禁区。

北京市禁区:见 ENR 2.2.2.2。

- 3.2 管制交接点
- 3.2.1 进近与区域管制的交接点 正常情况下, 航空器飞越北京进近管制区进出点 (导航台)上空时进行交接。
- 3.2.2 进近管制扇区之间以及塔台与进近管制扇区的管制交接点由空中交通管制部门决定。
- 3.3 凡来往首都机场的航空器必须按规定频率与北京 进近管制室和塔台进行联系并听从其指令。
- 3.4 进出北京进近管制区的航空器,必须与北京进近管制室联系,严格按规定(指挥)飞行。

ENR 2.2.2 Other Rules

ENR 2.2.2.1 Rules relating to flights within Beijing control area, Beijing approach control area and Tianjin approach control area

- 1. Area chart: See ENR 2.2.2.2.
- 2. Flight rules for aircraft inbound to/outbound from BEIJING/Capital airport
- 3. Air traffic control rules within Beijing approach area
- 3.1 Flight into Beijing Prohibited Area by any aircraft is prohibited in whatever circumstances.
 Beijing Prohibited Area: Refer ENR 2.2.2.2 for details.
- 3.2 Transfer of control points
- 3.2.1 Between Approach Control and Area Control
 The transfer of control points between Approach Control and
 Area control are at entry and exit points (Navigation facilities) of
 Beijing Approach Control Area.
- 3.2.2 The transfer of control points between Approach Control Sectors, and the transfer of control points between Approach Control Sectors and Tower control will be informed by ATC.
- 3.3 Inbound and outbound aircraft shall establish radio contact with Beijing Approach Control Office and Beijing Tower Control Office on the specified frequencies and follow their instructions.
- 3.4 Aircraft when entering or leaving Beijing Approach Control Area shall establish radio contact with Beijing Approach Control Office and conduct the flight strictly in conformity to the rules stated herein or instructions issued by ATC.